

## Dagsorden for skolebestyrelsesmøde torsdag d. 9. marts 2023 kl. 17.00-20.00.

Sted: Gerbrandskolen

Deltagere: Jesper, Julie, Peter, Martin, Søren, Camilla, Sidse og Stine, Natasha.

Afbud: Mia

| Punkt                      | Uddybende kommentarer  | Tid         |
|----------------------------|--|-------------|
| 1.Valg af ordstyrer        | /Julie   | 17.00       |
| 2.Valg af referent         | /Stine   |             |
| 3.Godkendelse af dagsorden | /Julie<br>Godkendt   |             |
| 4. Status på skolen        | Informationspunkt<br><br>Status på Gerbrandskolen herunder status på nye medarbejdere, indskrivning, økonomi/budget.<br><br>Eventuelle kommentarer til status på elevfravær.<br><br>/Jesper<br><br>Jesper orienterer om:<br><br><b>Elevfravær</b><br><br>Det ser overordnet fint ud med elevfraværet på skolen. Der er elever i de fleste klasser elever, som har over 15 % fravær. Størstedelen af disse har været fraværende grundet ekstraordinært fravær.<br><br>Jesper følger op med noget visuelt, så SB kan se en fraværsoversigt uden at kunne se de enkelte elever.<br><br>Vi drøfter ferier uden for de almindelige ferieperioder.<br><br><b>Nye medarbejdere</b><br><br>Skolen har ansat en ny musiklærer, samt en pædagog på, som skal være med til at løse opgaverne omkring vores flex-ordninger. Der arbejdes på at udvikle en ny systematik i arbejdet omkring vores elever med flex-ordninger.<br><br><b>Indskrivning</b> | 17.10-17.30 |

|  |  |             |
|--|--|-------------|
|  | <p>Der er indskrevet 106 børn til kommende 0. klasse, som på nuværende tidspunkt giver 4 klasser.</p> <p><b>Økonomi</b></p> <p>Vi kommer til at have et merforbrug på ca. 750000 kr.</p> <p>Grundet små årgange, ekstra voksne i klasserne, samt en del sygefravær. Der er en opmærksomhed på dette, og der arbejdes målrettet for at indhente merforbruget.</p>   |             |
| 5. Timefordelingsplan                        | <p>Beslutningspunkt - der gives skriftlig meddelelse herom</p> <p>Timefordelingsplan til godkendelse.</p> <p>/Jesper</p> <p>Timefordelingsplanen godkendes.</p>  | 17.30-17.45 |
| 6. Fokusområde:<br>Opfølgning på trivsel     | <p>Diskussionspunkt</p> <p>Evaluering af oplæg fra sidst og tanker om hvordan vi arbejder videre med trivsels.</p> <p>Input til indlægget 29. marts? Hvor mange kommer?</p> <p>/Julie</p> <p>Opsamling på oplæg om trivsel.</p> <p>Der drøftes forskellige vinkler på trivsel, og der tales om hvilke ting som fylder trivselsmæssigt og hvordan vi kan arbejde videre med det.</p> <p>Der tales om tilgange til elever og til pauser.</p> <p>En del af SB deltager i trivselsoplæg med Karen Wisti.</p> <p>Vi tager punktet op igen efter den nationale trivselsmåling.</p> | 17.45-18.15 |
| 7. Fokusområder:<br>Pædagogisk læringscenter | <p>Informationspunkt</p> <p>Opmærksomhed på hvorledes centret kører og opgaver relateret til centret.</p> <p>/Søren og Stine</p> <p>Vi kigger på PLC på Gerbrandskolen, og er på rundtur i lokalerne, samt gennemgår indsatser og forløb i skolens læringscenter.</p>  | 18.15-18.40 |

|   |  |             |
|---|--|-------------|
|   | SB har fået tilsendt årshjulet, hvor man kan læse alle skolens indsatser   |             |
|   | MAD  | 18.40-19.00 |
| 8. Forældremøder 2023-2024              | <p>Diskussionspunkt</p> <p>Hvad skal der tænkes ind i planlægningen og skal vi arbejde videre med temaerne fra sidst (arbejdsgruppe Mia, Peter og Christina)?</p> <p>/Julie</p> <p>I skoleåret 22/23 blev der arbejdet med at understøtte læringsmiljøet og forældresamarbejdet i klasserne ved at skabe dialog på forældremøderne.</p> <p>SB udviklede et "case-materiale" og det blev afprøvet på en del forældremøder i begyndelsen af skoleåret.</p> <p>SB oplevede at det blev taget godt i mod, og at det fungerede godt.</p> <p>SB vælger at arbejde videre og holde fast i at benytte cases på forældremøderne, som planlægges tematisk sammen med lærerne.</p> <p>Der er overvejelser om at bruge cases i undervisning med eleverne også. Der tales om forskellige temaer, og Jesper orienterer om indsatsen med Børns Vilkår og digital dannelse.</p> <p>Peter og Christina arbejder videre.</p> <p>Materialet bør være klar til brug midt juni.</p> | 19.00-19.30 |
| 9. Valg til skolebestyrelsen            | <p>Informationspunkt</p> <p>Hvem er på valg og hvad er tidslinjen vi skal følge.</p> <p>/Julie</p> <p>På valg i foråret er; Otto, Martin, Julie.</p> <p>Der skrives ud på Aula, og der holdes opstillingsmøde, valg og derefter konstitueres bestyrelsen august 2023.</p>  | 19.30-19.45 |
| 10. Meddelelser fra<br>a/ Formandskabet | a/forældrekauffedato inden påske   | 19.45-19.55 |

|   |   |             |
|---|---|-------------|
| b/ Personalet<br>c/Forældre<br>d/Ledelsen | c/ Martin: Kommunikationsprincip færdigt og klar til hjemmeside.<br>Kommunikationsprincippet tages med i MED marts 2023.<br>Der spørges til, om Juniorklubben bør være en del af klassedannelsen på 7. årgang. – Jesper tager det med videre i 4-skolearbejdet.<br>d/ |             |
| 10. Eventuelt                             |   | 19.55-20.00 |